
Iz obrtnega združenja

o
problematiki
obrtništva

V zadnjih dneh januarja se je delega-
cija občinskega obrtnega združenja po-
govarjala s predsednikom in člani izvrš-
nega sveta občinske skupščine. Razgo-
vor je obsegal vrsto točk, ki so aktualne-
ga pomena in zadevajo razvoj obrtništva
nasploh. Vrsta vprašanj je bila tako na-
menjena vlogi in vključevanju obrtnega
združenja v vse faze priprav odlokov s
tega področja, dalje niz odprtim in zani-
mivjm usmeritvam in ustvarjanju pogo-
jev za razvoj obrti, ki naj najdejo mesto
v srednjeročnem planu, kaj je z analizo
drobnega gospodarstva v občini, katere
storitvene obrti naj bi se oprostile vseh
dajatev itd.

Razprava je bila precej pestra in na
podlagi le-te so bila sprejeta naslednja
stališča: Še nadalje se morajo poglabljati
stiki med skupščino občine in njenimi
organi ter Obrtnim združenjem z name-
nom boljšega seznanjanja s problemati-
ko obrtništva; Pripraviti je potrebno po-
datke, tako imenovano »osebno izkazni-
co« združenja; Združenje se bo vključe-
valo v vse priprave sprejemanja raznih
odiokov, predvsem pa odloka o davkih
občanov; Pri dmžbenem planiranju na-
daljnjega razvoja obrti morajo sodelo-
vati: Obrtno združenje, komisija za
drobno gospodarstvo in komite za dniž-
beno planiranje in gospodarstvo;

Pri komiteju za družbeno planiranje
bosta verjetno dve komisiji, ena za drob-
no gospodarstvo in druga za gostinstvo
in turizem; Komite za družbeno planira-
nje bo končno odločitev o komisijah in
koliko članov bo vsaka imela, sporočil
Združenju, nakar bo Izvršilni odbor de-
legiral ustrezne delegate; Stališče do for-
miranja sklada za razvoj obrti je pozitiv-
no. Izdelati je treba osnutek pravil tega
sklada, ki mora predvsem opredeliti
članstvo (skupščina občine, krajevne
skupnosti, SIS, gospodarstvo) in kako se
zbirajo sredstva ter vodstvo sklada. Pri
tej nalogi bosta pomagali tovarišici Pri-
zmičeva in tov. Adamljetova; Pri pro-
storski problematiki je potrebno, da se
interes po najemnih prostorih razčleni
po obrtnih dejavnostih. ..
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